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聖經大探索 - 跟隨我

Session Five: Encountering Mercy
第五課:  與慈悲相遇
1. All the stories from this session take place around the Feast of Tabernacles celebration in Jerusalem.

本課所有故事都是圍繞在耶路撒冷舉行的帳棚節慶典期間發生的。

a. What two key events from Israel’s history does this feast recall?

這場慶典重温了以色列歷史中那兩件重要事件？
b. What future hope did this feast express for Israel? Read Zechariah 14:16-17.

這場慶典給以色列帶來了什麼盼望？閱讀匝加利亞14：16-17。
c. What does this tell us about Jesus going to Jerusalem for the Feast of Tabernacles?

關於耶穌前往耶路撒冷參與帳棚節，這告訴了我們什麼事情？

2. The video presentation mentioned two dramatic ceremonies associated with the Feast of Tabernacles: the water ceremony and light ceremony.

在錄像中提到與帳棚節有關的兩個「戲劇性」的典禮：水的典禮和光的典禮。

a. What did the priests do in the water ceremony?

司祭在水典禮上做了什麼？
b. What did the light ceremony entail?

光的典禮帶來了什麼？

c. Read Zechariah 14:6-8. How might the water ceremony and the light ceremony express these prophetic hopes of Zechariah? 

閱讀匝加利亞14：6-8。水的典禮和光的典禮如何表達匝加利亞這些預言的盼望？
3 How does this Feast of Tabernacles background shed light on Jesus’ words in John 7:37 and John 8:12?

在若望福音7:37和8:12，帳棚節的背景如何闡釋了耶穌的說話？
4. How does the scene involving the woman caught in adultery demonstrate what the video presentation called “the two sides of Jesus’ love?

那涉及犯奸淫的女人的情景，如何證明錄像中所稱的「耶穌慈愛的兩面」？

5. How might we experience both sides of Jesus’ love in the sacrament of reconciliation?

我們如何在修和聖事中體驗「耶穌慈愛的兩面」？

6. The video presentation discussed ways the story of the man born blind sheds light on the sacrament of baptism. What are some of those ways?

 錄像討論了胎生瞎子的故事多方面揭示了聖洗聖事。這包括了那幾方面？
7. Read John 9:2. Imagine being the man born blind, sitting on the roadside begging for alms. Then, imagine hearing Jesus and the disciples passing by. You hear the disciples ask Jesus, “Who sinned, this man or his parents, that he was born blind?”

閱讀若望福音9：2。想像一下你是那天生的瞎子，坐在路邊乞求施捨。然後，想像聽到耶穌和門徒路過。你聽到門徒問耶穌：「誰犯了罪？是他，還是他的父母，竟使他生來瞎眼呢？」

a. How would that question make you feel? 

這個問題使你有何感受？

b. Read John 9:3. How would you feel hearing Jesus reply. “It was not that this man sinned, or his parents”?

閱讀若望福音9：3。聽到耶穌的答覆：「也不是他犯了罪，也不是他的父母」，你有何感受？

c. Now, imagine Jesus anointing your eyes with the clay and you washing in the pool of Siloam and being able to see for the first time in your life. What would you ask Jesus to help you to see better in your life today?

現在，想像一下耶穌把泥抹你的眼睛，然後你在史羅亞水池中洗洗，並能在你的生命中第一次看到東西。你會要求耶穌如何幫助你在今天的生活中看得更透徹？

